

Referat SMU Førde Barneskule



Dato/tid:	21.april 2021 / 17:20-19:00
Deltakerar:	FAU: , Jarn-Erik Hauge, Gunvor Solvik og Øyvind Korsøen (leiar) Skulen: May Helen Midtbø-Norbom, Siv Østerbø, Therese Helland Politisk vald: Leif Olstad (referent)

Nr	Sak	Oppfølging	Ansvar
1	<p>Oppfølgingssaker frå førre møte</p> <p>a. Sak 1: Informasjonsflyt i klassane med pågåande systemsaker. FAU ynskjer at informasjon i systemsaker blir gitt i VISMA.</p> <p>Saken blei drøfta og administrasjonen melder at det er viktig at også det vært tek omsyn til lærarane sin arbeidsbelastning.</p> <p>b. Sak 2: "Barnevakten"</p> <p>Planer for gjennomføring er lagt med deltaking via zoom. Det er gjennomført på skulen for 3. Til 6. trinn med veldig positive tilbakemeldingar.</p> <p>c. Sak 3: Folkeparken på FaceBook</p> <p>Det er delt info på Facebook.</p> <p>d. Sak 4: Om vold i skulen. Lese vedlegget som Evi sendte sist.</p> <p>Gode tilhøve for aktivitet og leik er viktig for å motverke vold i skulen.</p>	<p>Sak 1: Det er satt fokus på info til heimane og administrasjonen ønsker å følge dette opp internt.</p> <p>Sak 3: Fint om det blir delt meir positive saker på FB. Det er ynskjeleg at det blir fast punkt på agenda i SMU om at ein skal skape godt omdøme for skulen.</p> <p>Sak 4/5:</p>	TH

	<p>FAU har bidrege med nye leiker til skulen. Dette har blitt tatt godt i mot og er mykje i bruk.</p> <p>Dette er kjøpt inn med pengar etter inntekt frå 17.mai arrangement. Det er positivt at det har blitt mindre skjermtid i fleire klassar under matøkter. Det er sjølvsagt også svært positivt at skuleplassen skal fornyast.</p> <p>Mange lærarar brukar skjerm, t.d. programmet Supernytt, når elevane et. Dette er pedagogisk begrunna. Programma tek opp viktige saker på ein god måte, og desse sakene blir ofte fulgt opp av lærar i etterkant.</p> <p>e. Sak 5: Korleis fylgjer skulen opp saker med vold? Sjå referat.</p>	<p>Administrasjonen ynskjer å sjå på fleire tiltak;</p> <ul style="list-style-type: none"> - Aktiviteter i matøkt? 	
2	<p>Om foreldremøte;</p> <p>a. Status i klassane? T.d. 3b har ikkje fått ny info.</p> <p>Foreldremøtet måtte utsetjas grunna Covid-19. Det vært no planlagt gjennomført ila april/mai..</p> <p>Det verdt planlagt fysisk med kunn ein forelder pr elev, medan nokon klassar gjennomfører via teams.</p> <p>Nye innkallingar vært sendt ut ila veke 16.</p> <p>b. Forslag til fast agenda på foreldremøter- bestemme kven lager og når.</p> <p>Det er litt variert kva som vært gjennomført av informasjon hjå dei forskjellige klassanes foreldremøte.</p> <p>Det var semje om at ein mal for agenda på foreldremøtet kunne være lurt å ha.</p> <p>På hausten har skulen fleire saker som er fast i alle klassar, som td §9a og rutinar". Det er viktig å sikre at klassane også har tid til egne saker.</p>	<p>2.b Administrasjonen lager to forslag (Vår/høst-møte) som vert gjennomgått på neste møte. Sender det på høyring til FAU som kan komme med innspel.</p>	

	<p>Skulen ynskjer at det er fast agenda på både vår- og haustmøta, at klassekontaktane saman med foreldra planlegg fellesaktivitetar for elevane.</p>		
3	<p>Evt. nytt frå Statsforvaltaren i tilsynsaka.</p> <p>Ikkje noko nytt.</p>		
4	<p>Kort info om dugnad på uteplassen - gjennomgang av liste som FAU sendte</p> <p>Det er sendt en liste til administrasjonen med tiltak som FAU ønsker å hjelpe til med. Lista blei gjennomgått i møtet.</p> <p>Punkt 4. "4square" må plasserast på ein annan plass. punkt 5. "Stubbar" må gjerast nokon avklaring på plassering. Punkt 6. Ok med benk, men unngå at det blir malt pga auka vedlikehald. Punkt 7. Ynskjer at paviljongen blir renovert litt. Punkt 8. Hol i ballbinge er ordna av vaktmester. Punkt 9. FAU ynskjer å bidra med nye ball-kurvar. Punkt 10. FAU har ordna 40mm tau til å feste til trea. Det må sjekkast om det er tilstrekkelig fallsand. Punkt 11. Ynskjer å få til ringar som ein kan kaste på. Punkt 12. Maling av røyr – Viktig med god maling. Vaktmestaren skal ordne det. Punkt 14. Smashballstativ –Det må sjekkast om det stativet ein har er lovleg å bruke. Administrasjonen sjekkar opp dette. .</p>		

Referat SMU Førde Barneskule



	<p>Nytt punkt 15. Det er lova fallsand ved gangparti ved avlastingsbygg. Det er då mogleg å få på plass ein klatrevegg der. Administrasjonen fylgjer dette opp mot utbyggar.</p> <p>Skulen hadde og nokre punkt som blei tatt opp:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Leike og klarte huset trenger oppussing 2. Kosting og rydding av uteområde. 3. Benkane ved storskulen må malast/flickkast. <p>Tanken at punkta blir fordelt mellom alle klassane.</p>	FAU fordeler punktene mellom klassane i samråd med administrasjonen	ØK(FAU)
5	<p>Kort informasjon om arbeidet som pågår i ressursteamet ved skulen.</p> <p>Det blei gjennomgått en presentasjon fra administrasjonen som synte korleis skulen ynskjer å setja opp teamet med mandat, forskjellige funksjonar og ansvarsområder.</p>	Administrasjonen kjem med oppdatering på dette prosjektet til SMU framover.	TH(Adm)
6	Handsaming av forventningar. Skule/ heim.	Sak utsatt til neste møte.	TH (Adm)
7	<p>Status Stoppregelen</p> <p>Behandla under sak 5.</p>		
8	Tid for nytt møte blei satt til <u>8.juni. kl 17:30</u>		

Referat SMU Førde Barneskule



	Dette var siste møte for Leif Olstad i SMU. Ny folkevaldrepresentant vert Martin Savland	Viktig at Martin vert kalla inn til neste møte.	ØK(FAU)
--	---	---	---------